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Адрес Sichuan Suining City Huajing Glass Co., Ltd. 
NO.535 Kaishan Road 
Suining / Sichuan 629000

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We offer bottles for many well-known companies such as Wu Liang Ye, Maotai, Lang wine, Tuo wine, Jiugui, Zhijiang, Sixian Taibai, and Huarui Beer,
all of those are the main distilleries in China. As a modernized hi-tech professional manufacturer, passed ISO9001:2000 Certification, we offer all kinds
of glass bottles, such as glass wine bottles, beverage bottles, liquor bottles and Champagne bottles with decoration of decal, frost, screen-printing,
spraying and so on.

We manufacture crystal/super flint bottles for Vodka,Whisky,Brandy,Tequila and Distillate spirits mainly, capacity from 50ml to 10,000ml. For foreign
market, we are now produce bottles for Trump Vodka, IceFox Vodka, STEEL Vodka, SCOLEN Whisky and so on. For domestic market,we offer bottles
for Wu Liang Ye, Maotai, Langjiu, Tuopai, Jiugui, Zhijiang, Sixian Taiba and some other brands.

As a modernized hi-tech professional manufacturer, our company has passed ISO9001:2000 Certification.Goods export to USA, Israel, Kazakhstan,
Germany, with decoration of decal, frost,spraying and engraving. 
 

Company Profile of Sichuan Suining City Huajing Glass Co., Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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